
Bestyrelsesmøde DPF 
Den 17/8 2022 kl. 16:30 

 
 

 

Deltagere: Lars Friis, Erik Barfod, Jakob Lindeløv, Henrik Toft, Mikkel       Christiansen, John 
Saxild-Hansen, Rikke Vedel Lassen, Pernille Toft  

Jan Kristensen fra kl. 17:00 

 

 

Referat: 
 

1. Nyt fra formanden 
Lars refererede fra Worldgames i Birmingham. Det var skuffende, at der ikke var nogen form for 
opbakning eller tilskud fra DIF. 
 

 
2. Nyt fra Udviklingskonsulent og sekretariat 

Rikke informerede om den nyligt afviklede turnering i Tivoli. Der var ikke helt så mange deltager som 
sidste år, men der var god stemning og stor interesse fra gæsterne i Tivoli. 
 
Ved Petanquesportens Dag var der deltagelse af 39 klubber, heraf 12 DPF klubber.  
For flere af klubberne har arrangementet resulteret i nye medlemmer. 
 
Vi har afholdt arrangement for DAB’s boligforeninger. Det var et godt arrangement og DAB har allerede 
nu forespurgt om at gentage arrangementet næste år. 
 
Vi holder Styregruppemøde med DGI petanque 27. september  
 
Lars og Pernille skulle have været til møde med DIFs formand og direktør i dag, men mødet er blevet 
udskudt til september. 

 
 

3. Økonomi  
På grund af ferie i DIF økonomi er det udsendte regnskab ikke up to date. 
Vi ønsker at få løbende adgang til økonomisystemet som supplement til de månedlige oversigter. Lars, 
Pernille og Jan holder møde senere på året med IKC. 
 
De enkelte udvalgs budgetopfølgning blev drøftet. 
 
Budgetprocessen  
Blev gennemgået 
 

4. VM i Danmark – regnskab  
Regnskabet er ikke helt afsluttet, men vi forventer et overskud. 
Vi afsætter tid på et kommende bestyrelsesmøde til drøftelse af, hvad en eventuel hensættelse af midler 
under formuen skal bruges til. 

 
 
 

5. Behandling af klagesager. 
Som udgangspunkt bør en klage behandles af det relevante udvalg indenfor 4 uger efter modtagelsen.  
Kvittering for modtagelse af klagen med beskrivelse af anslået behandlingstid bør sendes til klageren 
indenfor en uge efter modtagelsen. 
Vi udarbejder en vejledning der offentliggøres på hjemmesiden under dokumenter. 
Alle klager skal stiles til sekretariatet, der sørger for at videresende til relevante udvalg. 
 

6. Arbejdsgruppen omkring turneringer 
DM: 
På baggrund af erfaringerne fra det netop afviklede DM, justerer arbejdsgruppen forslaget til DM 2023. 
 
SLT: 

Idrættens Hus IKC 
mødelokale /Teams 

 



Bestyrelsen bakker op om det fremsendte forslag. 
 

Vi afholder medlemsmøder, hvor både den nye DM struktur og den nye SLT struktur kan drøftes. 
Møderne planlægges i øst og vest mellem den 21. september og 12. oktober, sådan at arbejdsgruppen 
kan tage de indkomne input med i den endelige turneringsstruktur, der skal præsenteres på 
repræsentantskabsmødet den 19. november. 
John og Pernille planlægger mødetid og sted og udarbejder invitation til medlemsklubberne. 
 
 

7. Strategiaftalen 
Rikke orienterede fra møde med forbundets nye Strategikonsulent. 
 

8. Nyt fra Dommerudvalget 
Mikkel refererede fra de seneste dommeropgaver. 
Der var stor ros både til dommerne og fra dommerne ved årets DM. 
 
Mikkel har sagt ja til henvendelse fra DGI, der har bedt om hjælp til regelfortolkning. 
 
Der bliver planlagt dommeruddannelse i efteråret. 
 

9. Nyt fra Turneringsudvalget 
Udvalget har under DM fået en del mundtlige henvendelser vedrørende den nye struktur for afholdelse af 
DM.  
 
DM i præcisionsskydning er flyttet til november. 
 
TU udsender info om DVC mellemrunder i næste uge. 
 
John hjælper TU’s formand med hans opgaver frem til det kommende repræsentantskabsmøde. 
 

10. Nyt fra Eliteudvalget  
Der har siden sidst været afholdt World Games, hvor de bedste hold verden deltog. Danmark 
kvalificerede sig med en Kvinde double, der blev nr. 5 ud af 8. 
 
Der har været afholdt EM i single, double og Mix.  
Alle danske hold gik videre fra Swiss systemet, men desværre nåede ingen længere end kvartfinalerne. 
Eliteudvalget mener dog at forventningerne til fulde er indfriet. 
 
Kraftcenteret skal omstruktureres. Udvalget vil samarbejde med klubberne for at finde nye frivillige til 
kraftcenteret. 
 
VM triple for herrer i Benin er flyttet til september 2023.  VM i single Double og Mix vil blive afholdt samme 
sted i forlængelse. 
 

11. Repræsentantskabsmøde 2022 
Vi planlægger at afholde repræsentantskabsmøde i Karlslunde.  
Udvalgene undersøger, hvem fra deres udvalg, der genopstiller, og hvem der ikke ønsker at genopstille. 
Udvalgene opfordres til at kigge efter egnede kandidater til evt.  ledige poster. 
 

12. Evt. 
 

 

 
 

Bestyrelsens datoer: 
19. september Forretningsudvalgsmøde 
21. september Bestyrelsesmøde 
  5. oktober Forretningsudvalgsmøde 
12. oktober Bestyrelsesmøde 
  9. november Evt. bestyrelsesmøde 

5. december Forretningsudvalgsmøde 
6. december Bestyrelsesmøde 

 

Øvrige datoer: 
 

15. september Sidste frist for forslag til repræsentantskabsmødet 
29. sept. – 2. okt. EM U23 herrer og kvinder i Spanien 
29. sept. – 2. okt. EM Triple juniorer kvinder/herrer i Spanien 
3. oktober Sidste frist for budgetønsker fra udvalg 
27. oktober Dagsorden for repræsentantskabsmødet udsendes 
19. november Repræsentantskabsmøde 


